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Gemeente Almelo 

 

Geachte raadsleden,  

 

 

Op 4 april 2017 heeft u als raad besloten om de aandelen Twence te vervreemden. Het college heeft 

zich vanaf dat moment ingespannen om de aandelen te vervreemden. Nu blijkt dat vervreemding niet 

binnen afzienbare termijn zal kunnen plaatsvinden en het gegeven dat Twence opereert in een 

complexe omgeving, hebben wij samen met de gemeente Oldenzaal onderzocht op welke wijze wij ons 

aandeelhouderschap een kwaliteitsimpuls kunnen geven. 

Op 12 februari 2019 heeft het college het besluit genomen om ons aandeelhouderschap in Twence te 

professionaliseren en dhr. Bresters namens de gemeente Almelo af te vaardigen in de Algemene 

Vergadering van Aandeelhouders Twence. Het college van Oldenzaal heeft een zelfde besluit genomen 

voor Oldenzaal. 

 

Complexiteit energie- afvalmarkt. 

Aanleiding tot deze professionalisering is de complexiteit van de omgeving waarin Twence opereert. 

Die omgeving wordt steeds complexer. De afval- en energiemarkt waarin Twence opereert is volatiel en 

sterk aan volume- en prijsschommelingen onderhevig. Daarnaast is er sprake van een sterk 

internationale component. De onderneming verwerkt een behoorlijke hoeveelheid afval uit Groot 

Brittannië en het is op dit moment niet duidelijk welke gevolgen de Brexit, in welke vorm dan ook, voor 

Twence heeft. Daarnaast heeft een deel van de aandeelhoudende gemeenten recentelijk samenwerking 

gezocht met Münster om het afval, door tussenkomst van Twence, over en weer voor elkaar te 

verwerken. De onderneming opereert aldus in een volledig commerciële internationale (afval-)markt 

waarover binnen de gemeentelijke organisatie onvoldoende kennis en ervaring aanwezig is. 

 

Duurzaamheidsbevorderaar en investeringsnoodzaak 

Op 20 april 2017 is in de AVA van Twence besloten Twence door te ontwikkelen tot 

duurzaamheidbevorderaar. De bedrijfsactiviteiten van Twence richten zich al lang niet meer slechts op 

de oorspronkelijke taak van afvalverwerking, maar omvatten steeds meer activiteiten op het gebied van 

duurzaamheid energielevering en de energietransitie. Dit stelt andere eisen aan de onderneming en leidt 

tot nieuwe vraagstukken die zowel bedrijfseconomisch als strategisch van aard zijn. De directie van 

Twence heeft in haar investeringsplan aangegeven dat zij verwacht jaarlijks tot en met 2026 tussen de 

10 en 30 miljoen aan noodzakelijke investeringen te moeten doen. De vraagstukken zijn complex van 

aard en vragen om een gedegen inhoudelijke beoordeling en inschatting van risico’s. 

 

Twence en de aandeelhouders staan voor belangrijke strategische keuzes. 

Twence staat samen met haar eigenaren (aandeelhoudende gemeenten) voor een stevige en mooie 

uitdaging om binnen de voornoemde complexe context, de juiste keuzes te maken als het gaat om 

duurzaamheid in relatie tot winstgevendheid van de onderneming. Bovendien loopt in 2022 het 

afvalleveringscontract van alle aandeelhoudende gemeenten met Twence af. Het al dan niet opnieuw 

aangaan van een afvalleveringscontract met Twence is in het licht van eerder beschreven complexiteit 

in de afval- en energiemarkt en voorgenomen initiatieven in het kader van duurzaamheid eveneens een 

volgend complex vraagstuk, waarover de aandeelhoudende gemeenten en dus ook Almelo een 

standpunt zal moeten innemen.  
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Binnen de gemeente Almelo is onvoldoende kennis en kunde aanwezig op het gebied van de 

energiemarkt, afvalmarkt, ondernemingsrecht, grensoverschrijdende publiek-publieke samenwerking en 

de beoordeling van al dan niet noodzakelijke “risicovolle” investeringen door Twence in de afval- en 

energiemarkt. 

 

Wij zijn van mening dat wij door het afvaardigen van dhr. Bresters namens de gemeente Almelo, samen 

met de gemeente Oldenzaal, een belangrijke impuls kunnen geven aan de professionalisering van ons 

aandeelhouderschap in Twence. De heer Bresters beschikt over specifieke kennis en ervaring op het 

gebied van afvalverwerking, de energiemarkt, duurzaamheid en ondernemingsrecht. De heer Bresters 

zal alleen de door ons college geaccordeerde standpunten tijdens de AVA inbrengen. 

 

Vertrouwend u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en Wethouders van Almelo, 

de secretaris,  de burgemeester,  

 

 

 

F.W. van Ardenne  A.J. Gerritsen 


